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Den Haag, 21 september 2017 

Op 5 juli jl. heeft de vaste commissie voor Economische Zaken mij een 
tweetal verzoeken gedaan in het kader van de regulering van de 
postmarkt. Op het verzoek met betrekking tot het laten vervallen van 
artikel 9 van de Postwet 2009 heb ik reeds op 7 juli jl. schriftelijk gerea-
geerd (Kamerstuk 29 502, nr. 141). 

Op het andere verzoek voor een brief met oplossingsrichtingen voor het 
adresseren van de risico’s voor zowel postbedrijven als werknemers van 
de verplichting voor postbedrijven om met minimaal 80% van de 
postbezorgers een arbeidsovereenkomst te hebben, heeft u nog geen 
reactie ontvangen. Het verzamelen van informatie voor de uitwerking van 
de oplossingsrichtingen is nog niet afgerond. Ik streef ernaar u binnen 6 
weken een brief over het onderwerp te kunnen sturen. 

De Minister van Economische Zaken, 
H.G.J. Kamp
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